
Interpellation ställd till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Tom Silverklo 

Regionens sjukvård i offentlig eller privat drift? 

Under förra regionfullmäktige i april ställde jag frågor om det blågröna styret planerar att 
lägga ut delar eller hela sjukhuset på privata vårdgivare. Silverklo dementerade inte att 
sådana planer finns och använde orden "det finns inga heliga kor" och att tydligare besked 
sku lle ges under juni. Därför frågar jag nu hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Tom 

Silverklo, har det blivit tydligare och kan minoritetsstyret nu presentera vad man vill gällande 
regionens ekonomi och <;jukhuset? 

ÖstPrqind den 5 juni ?019 

Jenny Sellwe, Socia ldemokr;:,tern;:i 


